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Abstract (en)
[origin: ES293430U] A bell or dome-shaped key member of elastic material is fitted at its edge which bounds the open side of the key member into a
groove of a key housing part which can be latched to a printed circuitboard, the fit is provided with a web-like projection 7 such that the key member
5, together with the housing part 1, forms a composite member which can be manipulated in an uncomplicated manner.

Abstract (de)
Ein aus elastischem Material bestehender glocken- oder kuppelförmiger Tastenkörper (5) ist an seinem Rand (6), der die offene Seite des
Tastenkörpers begrenzt, mit einem stegartigen Ansatz (7) in eine Nut (8) eines mit einer Leiterplatte (2) verrastbaren Tastengehäuseteiles (1) derart
eingepaßt, daß der Tastenkörper (5) zusammen mit dem Tastengehäuseteil (1) einen unkompliziert handhabbaren Verbundkörper bildet.
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